
 

∆ΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ  

 

Με κάθε σεβασµό προς όλες τις εµπλεκόµενες υπηρεσίες, 

θα ζητήσω την όποια δυνατή «ανοχή» για το θέµα των 

αλλοδαπών εργαζοµένων στην συγκοµιδή των ελαιών και 

αυτό γιατί το κόστος παραγωγής είναι ήδη τεράστιο για 

τους παραγωγούς και δεν µπορούν να επιβιώσουν. Ζητάµε 

να εργάζονται και να αµείβονται νόµιµα, αλλά οι διαρκείς 

έλεγχοι δηµιουργούν ΕΝΤΡΟΠΙΑ  καθυστερήσεις και γενικά 

πανικό στους παραγωγούς και στους εργαζόµενους. 

 

 

 

 

 

Με τιµή, 

 
  

Ο ∆ήµαρχος Στυλίδας 
 

Απόστολος Γκλέτσος 
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